
Protokół nr 12/2015 
z posiedzenia Komisji Oświaty i Wychowania Rady Miejskiej w Suwałkach  

odbytego w dniu 18 listopada 2015 r. w godz. od 1530 do 1700 

w sali nr 146 w Urzędzie Miejskim w Suwałkach. 
 
Obecni członkowie Komisji: 
1/ Anna Ruszewska  - przewodnicząca Komisji,  
2/ Andrzej Paweł Chuchnowski, 
3/ Dorota Jabłońska,  
4/ BoŜena M. Kamińska, 
5/ Stanisław Kulikowski, 
6/ Andrzej Łuczaj - wiceprzewodniczący Komisji, 
7/ Irena BoŜena Schabieńska. 
 
W posiedzeniu udział wzięli:   
1/ Ewa B. Sidorek – zastępca Prezydenta, 
2/ Alicja Jacewicz- naczelnik Wydz. OWiS, 
 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

  
 Posiedzeniu przewodniczyła Anna Ruszewska, która powitała zebranych i przypomniała, 
Ŝe porządek posiedzenia został przesłany radnym wraz z materiałami. Przewodnicząca przesunęła 
punkt drugi pn. „Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w mieście Suwałki za rok 
szkolny 2014/2015” przed punktem 6 tj. „Wolne wnioski”. Członkowie Komisji nie wnieśli 
uwag, wobec czego został przyjęty następujący porządek posiedzenia: 
 
1. Przyjęcie protokołu nr 11/2015 posiedzenia Komisji Oświaty i Wychowania Rady Miejskiej  

w Suwałkach z dnia 21 października 2015 r.   
2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia kryteriów rekrutacji do publicznych 

przedszkoli prowadzonych przez Miasto Suwałki. 
3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia kryteriów rekrutacji do publicznych 

szkół podstawowych prowadzonych przez Miasto Suwałki. 
4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia kryteriów rekrutacji do publicznych 

gimnazjów prowadzonych przez Miasto Suwałki. 
5. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w mieście Suwałki za rok szkolny 

2014/2015.  
6. Wolne wnioski. 

 
 
 
 
 



Ad pkt. 1 
Przyjęcie protokołu nr 11/2015 posiedzenia Komisji Oświaty i Wychowania Rady Miejskiej  
w Suwałkach z dnia 21 października 2015 r.   
 
Przewodnicząca poinformowała, Ŝe protokół z poprzedniego posiedzenia dostępny był  
do wglądu w Biurze Rady Miejskiej. Ponadto, został przesłany radnym drogą elektroniczną. 
Zapytała o ewentualne uwagi i wnioski. Zebrani nie zgłosili zastrzeŜeń, wobec czego stwierdziła, 
Ŝe protokół został przyjęty przez Komisję. 
 
Ad pkt. 2 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia kryteriów rekrutacji do publicznych 
przedszkoli prowadzonych przez Miasto Suwałki. 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 
Alicja Jacewicz wspomniała o kryterium, jakie dodane zostało w postępowaniu rekrutacyjnym  
zarówno do publicznych przedszkoli, szkół podstawowych jak i gimnazjów - „dziecko rodzica 
odprowadzającego podatek dochodowy na rzecz Miasta Suwałk”. 
 
Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

 
Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało     - 7 radnych, 
przeciw                                           - 0, 
wstrzymało się od głosu                 - 0. 
 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie ustalenia kryteriów rekrutacji  
do publicznych przedszkoli prowadzonych przez Miasto Suwałki. 
 
Opinia Komisji stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 
Ad pkt. 3 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia kryteriów rekrutacji do publicznych 
szkół podstawowych prowadzonych przez Miasto Suwałki. 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 
Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

 

Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało     - 7 radnych, 
przeciw                                           - 0, 
wstrzymało się od głosu                 - 0. 
 



Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie ustalenia kryteriów rekrutacji do 
publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Miasto Suwałki. 
 
Opinia Komisji stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 
Ad pkt. 5 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia kryteriów rekrutacji do publicznych 
gimnazjów prowadzonych przez Miasto Suwałki. 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 
Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

 

Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało     - 7 radnych, 
przeciw                                           - 0, 
wstrzymało się od głosu                 - 0. 
 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie ustalenia kryteriów rekrutacji  
do publicznych gimnazjów prowadzonych przez Miasto Suwałki. 
 
Opinia Komisji stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 
Ad pkt. 5 
Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w mieście Suwałki za rok szkolny 
2014/2015. 
Informacja stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
 
Ewa B. Sidorek przedstawiła prezentację multimedialną na temat stanu realizacji zadań 
oświatowych w mieście Suwałki za rok szkolny 2014/2015. PrzybliŜyła członkom komisji 
informację o: 
 

1. stanie publicznych jednostek oświatowych w roku szkolnym 2014/2015, 
2. liczebności uczniów i etatów nauczycieli w poszczególnych klasach, 
3. kwotach, jakie zostały przeznaczone na prace remontowe obiektów oświatowych w 2014 

roku, 
4. najistotniejszych inwestycjach zrealizowanych w roku szkolnym 2014/2015, 
5. stopniach awansu zawodowego suwalskich nauczycieli, 
6. wynikach, jakie osiągnęły szkoły - w skali znormalizowanej w latach 2013-2015, 
7. średnich wynikach sprawdzianu gimnazjalnego w roku szkolnym 2014/2015  

w poszczególnych szkołach, oraz wynikach egzaminu maturalnego i zawodowego, 
8. innowacjach i nowatorskich rozwiązaniach, 
9. realizacji podstawy programowej w suwalskich szkołach. 

 
Przewodnicząca podziękowała Ewie B. Sidorek za ogrom pracy włoŜonej w przygotowanie 
prezentacji.  
 



Alicja Jacewicz przybliŜyła radnym informację o projektach, które będą i są obecnie realizowane 
w naszym mieście.   
 
Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i pytań, wobec czego Informacja o stanie realizacji 
zadań oświatowych w mieście Suwałki za rok szkolny 2014/2015, została przyjęta.  
 
Ad pkt. 6 
Wolne wnioski. 
 
Andrzej Łuczaj zapytał, czy przyznany zostanie lokal dla Niepublicznej Terapeutycznej Szkoły 
Podstawowej „Bajka”? 
 
Ewa B. Sidorek nadmieniła, Ŝe do stycznia przyszłego roku – ze względu na plany pani 
Minister, ze wszelkimi zmianami Miasto musi się wstrzymać. Obecnie nie moŜna więc mówić, 
jakimi lokalami, zgodnymi z odpowiadającymi standardami będzie dysponowało Miasto. 
Dotychczas proponowane miejsca nie spełniały odpowiednich standardów. 
 
W sprawie Szkoły Podstawowej nr 9 głos zabrało 3 radnych: Irena B. Schabieńska, Anna 
Ruszewska i Andrzej Chuchnowski. 
 
Irena B Schabieńska zapytała jak rozwinie się sytuacja w Szkole Podstawowej nr 9? 
 
Ewa B. Sidorek nadmieniła, Ŝe była to jedyna szkoła z tak komfortową sytuacją, gdzie zajęcia 
we wszystkich klasach rozpoczynały się o godzinie 8. Do końca tego semestru uczniowie będą 
jeszcze wykorzystywali pierwsze piętro przy ul. Kamedulskiej. Od drugiego półrocza natomiast 
cztery klasy będą najprawdopodobniej przemieszczone do macierzystego budynku Szkoły 
Podstawowej nr 9 i będą tak pracować, jak wszystkie inne szkoły.  
 
Anna Ruszewska poinformowała, Ŝe rodzice równieŜ zgłaszali się do niej z tym problemem.  
Są zaniepokojeni brakiem informacji w tej sprawie.  
 
Andrzej P. Chuchnowski zasugerował, w kontekście słów pani Premier o wygaszaniu 
gimnazjów i tworzenie ośmiu klas w szkole podstawowej, aby przemyślano sytuację zbyt duŜej 
ilości klas, jaka będzie miała miejsce w Szkole Podstawowej nr 9.  
 
Irena B. Schabieńska dodała, Ŝe zaniepokojenie rodziców tej szkoły budzi równieŜ fakt braku 
rozmowy z dyrekcją.  
 
Ewa B. Sidorek powiedziała, Ŝe pani dyrektor powinna przekazać posiadaną wiedzą rodzicom. 
Zobligowała ją do rozmowy z rodzicami.  
 
Andrzej P. Chuchnowski dodał, Ŝe w zawodzie nauczycielskim jest bardzo duŜo 
przypadkowych osób i przypadkowych nauczycieli, których chroni karta nauczyciela.  
 
Przewodnicząca zapytała, jak duŜy wkład własny ponoszą szkoły ubiegające się o środki  
w ramach inicjatyw lokalnych? 
 
Alicja Jacewicz odpowiedziała, Ŝe muszą one wnieść 30% wkładu własnego.  
 



Ponadto, Anna Ruszewska zapytała, czy istnieje jakakolwiek szansa, aby przy Przedszkolu nr 8 
na ul. Putry została ustawiona huśtawka dla osób niepełnosprawnych? 
 
Ewa B. Sidorek odpowiedziała, Ŝe prowadzone juŜ były rozmowy z dyrektor przedszkola na 
owy temat. Jest to bardzo droga huśtawka, aczkolwiek Miasto poszuka moŜliwości na zdobycie 
funduszy na ten cel.  
 
Więcej wniosków nie zgłoszono. Przewodnicząca podziękowała za aktywny udział w obradach.  
 
Na tym protokół zakończono.  

 

                                                                                                                                                       

                                                                                                         Przewodnicząca Komisji  
                        Oświaty i Wychowania 
                    Rady Miejskiej w Suwałkach 
                         
                            Anna Ruszewska 

 

 

Protokół sporządziła:     

 
Emilia Radzewicz 
Podinspektor w Biurze Rady Miejskiej    
Urzędu Miejskiego w Suwałkach 
 
 
 


